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„Co mówi? nam ?wi?ci?”

W dzisiejszej uroczysto?ci dzi?kujemy Bogu za wszystkich tych braci i siostry, którzy ju? dotarli
do celu naszego ?ycia ziemskiego, do miejsca, gdzie ?yje si? w pe?nej jedno?ci z Bogiem i z
lud?mi, do tej rzeczywisto?ci, któr? nazywamy Niebem.

W?ród nich s? nie tylko ci dobrze znani, którzy doczekali si? kanonizacji, lecz równie? ci
nieznani, którzy nigdy nie b?d? kanonizowani, a jednak przeszli przez ?wiat, czyni?c dobro. S?
mi?dzy nimi równie? nasi krewni i przyjaciele, ludzie, z którymi ?yli?my razem w prostocie
zwyczajnej codzienno?ci. Chocia? ich ju? nie widzimy, oni s? dalej z nami i pomagaj? nam, aby
pokona? ró?ne trudno?ci a ostatecznie, aby do??czy? do nich. Oni mówi? nam, ?e szcz??cie
zdobywamy, je?li ?yjemy pod pr?d mentalno?ci tego ?wiata i przypominaj? nam s?owa
b?ogos?awie?stw. Zastanówmy si? chwil?, co mog? nam powiedzie? niektórzy z nich.

?w. Franciszek przypomina nam, ?e b?ogos?awieni s? ubodzy w duchu. W dzisiejszym ?wiecie
liczy si? bogactwo. St?d gonitwa za pieni?dzmi zarabianymi uczciwie lub nawet nie. Pe?ni
szcz??cia do?wiadczaj? natomiast ci, którzy za bogactwem i za pieni?dzmi nie goni?, s?
skromni, wolni od wygórowanych ambicji.

?wi?ta Matka Teresa z Kalkuty mówi nam, ?e b?ogos?awieni s? ci, którzy p?acz?. ?wiat szaleje
za rozrywkami, za ?yciem na luzie, za prze?yciem wszelkiego rodzaju przyjemno?ci. Pe?ni
szcz??cia s? ci, którzy p?acz?, to znaczy ci, którzy po?wi?caj? si? w pomocy dla ludzi chorych,
opuszczonych umieraj?cych.

Jan Pawe? II mówi nam, ?e b?ogos?awieni s? ci, którzy ?akn? i pragn? sprawiedliwo?ci. W
?wiecie ludzie ch?tnie oszukuj? i robi? bezwzgl?dnie w?asne interesy. St?d tyle afer
korupcyjnych. ?w. Papie? ?wiadczy?, ?e ci, którzy anga?uj? si? dla sprawiedliwo?ci i jej
realizowania na ca?ym ?wiecie zmieniaj? ?wiat.

?wiat lansuje dzisiaj hedonizm. W ka?dym filmie wraz z przemoc?, s? pokazywane relacje
mi?dzyludzkie zdominowane przez seks. Te filmy niszcz? wyobra?ni? wielu m?odych i nie tylko
m?odych. Cz?owiek, który cz?sto ogl?da takie sceny, przyzwyczaja si? do patrzenia na
drugiego cz?owieka jak na obiekt po??dania. Taki cz?owiek traci wra?liwo?? na Boga i zdolno??
do budowania w?a?ciwych relacji z bli?nimi. B?ogos?awiona Karolina Kózkówna mówi nam, ?e
dla czysto?ci warto odda? nawet ?ycie, bo gdzie nie ma czysto?ci, nie ma prze?ycia blisko?ci
Boga i z czasem mo?e nast?pi? utrata wiary. Boga mog? ogl?da? tylko ci, którzy maj? czyste
serce.

Dzisiaj wielu ludzi ubiera szaty chrze?cijanina, kiedy chodzi do ko?cio?a, ale je zdejmuje, kiedy
dzia?a w spo?ecze?stwie. ?w. Maksymilian Kolbe i b?. Jerzy Popie?uszko ?wiadcz? jak mo?na
by? konsekwentnymi w ?yciu publicznym, nawet w prze?ladowaniach, a? do oddania ?ycia dla
braci.

?wi?ci mówi? nam jeszcze jedn? bardzo wa?n? rzecz. Oni ?yj? w Niebie nie ka?dy sobie, jako
suma ?wi?tych, lecz jako komunia ?wi?tych z Bogiem i mi?dzy sob?. Zapraszaj? nas wi?c, aby
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?y? ju? tu na ziemi nie ka?dy sobie w pojedynk?, lecz razem, tworz?c wspólnot? osób
zjednoczonych w mi?o?ci wzajemnej. Jest to wezwanie bardzo pal?ce, bo jak wida? na co
dzie?, wi?kszo?? problemów, czy w rodzinie, czy w pracy, czy w ?yciu spo?ecznym wynika z
braku dobrych relacji mi?dzyludzkich.

Skorzystajmy, wi?c z dzisiejszego ?wi?ta i z pomocy wszystkich ?wi?tych, odnówmy nasze
relacje, aby one sta?y si? bardziej serdeczne, szczere i g??bokie. Wtedy sprawimy, ?e
dzisiejszy dzie? b?dzie jeszcze bardziej radosny nie tylko dla nas, lecz równie? dla wszystkich
?wi?tych w Niebie.

Ks. Roberto
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